
Protokół Nr  XXIX/2017 

 

sesji Rady Gminy Skrwilno odbytej w dniu 25 października 2017 roku w sali Nr 1 Urzędu 

Gminy w Skrwilnie.  

 

Sesję otworzył o godz. 900 Przewodniczący Rady Gminy Robert Celebucki, który 

przywitał radnych i zaproszonych gości. Na podstawie listy obecności stwierdził, że na 15 

radnych obecnych jest 15 radnych. W związku z powyższym rada może podejmować 

prawomocne uchwały.  

Obecność radnych i zaproszonych gości przedstawiają załączone do protokołu listy 

obecności. 

Następnie rada w obecności 15 radnych przyjęła jednogłośnie protokół z poprzedniej sesji .  

Porządek obrad przedstawia się następująco: 

 

1. Sprawy organizacyjne: 

a) otwarcie, 

b) przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji, 

c) przyjęcie porządku obrad. 

2. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2016/2017. 

3. Podjęcie uchwał w sprawie przekształcenia szkół podstawowych. 

4. Informacja z wykonania budżetu gminy za I półrocze 2017 r. 

5. Podjęcie uchwały zmieniającej budżet gminy na 2017 r. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany opisu granic okręgów wyborczych na terenie 

Gminy Skrwilno. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany opisu granic obwodów głosowania w Gminie 

Skrwilno. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów najmu i 

dzierżawy nieruchomości stanowiących własność Gminy Skrwilno. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu Rewitalizacji dla Gminy Skrwilno na 

lata 2016-2023. 

10. Informacja o złożonych oświadczeniach majątkowych za 2016 r. 

11. Sprawozdanie wójta z działalności między sesjami. 

 

12. Wolne wnioski i zapytania. 

 

13. Zakończenie obrad. 

 

Ad.1  

Sprawy organizacyjne zostały już omówione  



 

 

Ad.2. 

Przewodniczący Rady poinformował, że informację wójta o stanie realizacji zadań 

oświatowych w roku szkolnym 2016/2017 otrzymali wszyscy radni podczas posiedzenia 

komisji. Informacja ta stanowi załącznik do niniejszego protokoły. Następnie tradycyjnie 

dyrektorzy poszczególnych szkół przedstawili informacje o pracy swoich szkół i ich 

osiągnięciach. 

Wójt uzupełnił informację o planowane w najbliższym czasie inwestycje a mianowicie 

budowę sali gimnastycznej w Okalewie oraz remont przedszkola w Skrwilnie. 

Ad. 3. 

Danuta Szymańska – inspektor ds. oświaty przedstawiła uzasadnienia do trzech uchwał 

dotyczących stwierdzenia przekształcenia sześcioletnich szkół podstawowych terenu gminy w 

ośmioletnie szkoły podstawowe. 

Następnie przewodniczący odczytał kolejno uchwały. Rada w obecności 15 radnych 

jednogłośnie podjęła następujące uchwały : 

1.Uchwała Nr XXIX/184/17 w sprawie stwierdzenia przekształcenia sześcioletniej Szkoły 

Podstawowej im.. Adama Mickiewicza w Skrwilnie w ośmioletnią Szkołę 

 Podstawowa im. Adama Mickiewicza w Skrwilnie.  

2. Uchwała Nr XXIX/145/17 w sprawie stwierdzenia przekształcenia sześcioletniej Szkoły 

Podstawowej w Okalewie w ośmioletnią Szkołę Podstawowa w Okalewie. 

3. Uchwała Nr XXIX/146/17 w sprawie stwierdzenia przekształcenia sześcioletniej Szkoły 

Podstawowej im. Bojowników o Wolność i Demokrację w Skudzawach w ośmioletnią Szkołę 

Podstawową im. Bojowników o Wolność i Demokracje w Skudzawach. 

Uchwały stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 

Ad.4 

Skarbnik Gminy przedstawiła informacje z wykonania budżetu Gminy za I półrocze 2017 r. 

oraz opinie Regionalnej Izby Obrachunkowej w tej sprawie. Dokumenty te stanowią 

załączniki do niniejszego protokołu. 

Ad. 5. 

Skarbnik Gminy przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w 

sprawie budżetu Gminy na 2017 rok. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały , następnie otworzył w tej sprawie dyskusję. 

Nikt z radnych nie zabrał głosu. Rada w obecności 14 radnych jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr XXIX/187/17 zmieniającą uchwałę w sprawie budżetu Gminy na 2017 rok, która stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

Ad.6 i 7. 

Sekretarz Gminy przedstawił uzasadnienia do dwóch kolejnych uchwał dot. Zmian obwodów 

i okręgów wyborczych ze względu na zmiany w nazwach ulic. Radni nie wnieśli uwag do 

omówionych projektów. 

Rada w obecności 15 radnych jednogłośnie podjęła następujące uchwały: 



1.Uchwała Nr XXIX/188/17 w sprawie zmiany opisu granic okręgów wyborczych na terenie 

Gminy Skrwilno. 

2. Uchwała nr XXIX/189/17 w sprawie zmiany opisu granic obwodów głosowania w gminie 

Skrwilno. 

Uchwały stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 

Ad. 8 

Wójt przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały. Rada w obecności 15 radnych 

jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXIX/190/17  w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

kolejnych umów najmu  nieruchomości stanowiących własność Gminy Skrwilno. .Uchwała 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Ad.9. 

Uzasadnienie do uchwały przedstawił Wójt . Rada w obecności 15 podjęła uchwałę Nr 

XXIX/191/17 w sprawie przyjęcia programu Rewitalizacji dla Gminy Skrwilno na lata 2016- 

2023. Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Ad.10. 

Sekretarz Gminy i przewodniczący Rady złożyli informacje o złożonych oświadczeniach 

majątkowych dotyczących zobowiązanych pracowników i radnych. Informacja stanowi załącznik do 

protokołu. 

Ad. 11. 

Wójt złożył informację z działalności między sesjami. Poinformował, że na rok 2018 

otrzymaliśmy projekt subwencji oświatowej niższy o ok. 40 tys. zł. niż w roku ubiegłym i jak 

tu mówić o zwiększonym finansowaniem  na reformę oświatową. 

Od minionego tygodnia pracują w naszej gminie ankieterzy, którzy z upoważnienia Wójta 

spisują ilości azbestu w poszczególnych posesjach.  Dane te są niezbędne do opracowania 

wniosku o finansowanie  odbioru składowanego w poszczególnych nieruchomościach 

azbestu.  

Projekt drogi Skrwilno-Szucie-Skudzawy jest już ukończony oprócz wykupu działek na pas 

drogowy. Zakończenie tego etapu przewidujemy do maja 2018 r. 

Kolejny projekt to przebudowa sieci wodociągowej w ciągu planowanej budowy drogi do 

Raku. , który jest niezbędny do realizacji budowy tej drogi. 

 W niedziele został poświęcony nowy samochód strażacki. Należność za ten pojazd jest już 

uregulowana. 

 

Ad.12.  

Przewodniczący Rady jak również radni i sołtysi podnosili problemy związane z remontem 

dróg gminnych, ponieważ ciągle słyszą głosy mieszkańców „zróbcie coś z tymi drogami”, bo 

przecież płacimy podatki. 

Wójt powiedział, że na najbliższą sesję przygotuje zestawienie płaconych podatków w całej 

gminie w rozbiciu na poszczególne sołectwa. Nie zgadzał się z tym , że wina leży tylko po 

stronie gminy. Przyczyną jest tegoroczna aura jak również ciężki sprzęt poruszający się po 

tych drogach. Poziom wody jest bardzo wysoki, rowy niedrożne, stawy zasypane a rzeka nie 



nadąża wodę odbierać. Wszystkie kruszywo zgromadzone na targowicy zostało rozwiezione 

na te drogi. Ponadto dokupiliśmy jeszcze znaczną jego część. 

Ad.13.  W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący rady zamknął sesję. 

 

 

Protokolant       Przewodniczący Rady 

    Danuta Szymańska         Robert Celebucki 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


